
Forslag til behandling på generalforsamlingen i Svogerslev Lokalråd d. 14/2-2022 

 

Stillet af Grundejerforeningen Engvangen, v/formand Steen Hegnet Knudsen 

 

Begrundelse for forslaget:  

Efter borgermøderne om en helhedsplan for Svogerslev, var der et udbredt ønske om etablering af nye 

seniorboliger og seniorbofællesskaber i byen. Dette kom også med i den første udarbejdede helhedsplan 

fra kommunen, men er fuldstændig fraværende i den i 2020 vedtagne Handlingsplan. 

Vi ønsker derfor igen at få dette med ind i det videre arbejde med Helhedsplanen for Svogerslev. 

 

Forslag: 

Vi ønsker nedsat en arbejdsgruppe under Svogerslev Lokalråd til,  

-  at undersøge mulighederne for etablering af seniorboliger/senior bofællesskaber i 

Svogerslev 

- at gå i dialog herom med Roskilde Kommune om at få igangsat processen og få 

udarbejdet en handlingsplan for området. 

 

Dette arbejde skal selvfølgelig køre sideløbende med de øvrige ønsker til helhedsplanen, og vi er klar til at 

levere input og frivillige til denne opgave. 

 

Svogerslev, 21. januar 2022 

Grundejerforeningen Engvangen 

  

 


